



LIFS Summer Research Program 2025

The Summer Research Program is designed for outstanding end-of-year 3 undergraduate students who are interested in pursuing research postgraduate study in the Division of Life Science (LIFS) at the Hong Kong University of Science and Technology (HKUST). This program offers participants with the unique opportunity to immerse themselves in the research life at HKUST campus and work with faculty mentors from our Division in conducting research projects in an interactive environment. Participants can also choose to join the interview session of the LIFS Summer Recruitment Camp, which will be held on July 9-10.

Date: 2 July – 6 August 2025

Eligibility: Undergraduate students studying in Mainland China and overseas, majoring in Life Science, Chemistry, Biotechnology, Bioengineering, Computational Biology and related programs, who have completed 3 years of study (out of a 4-year bachelor program) and have attained a GPA of 3.2 out of 4.0 (or 80%) or higher.

A subsidy of around HK\$10,000 will be provided to cover the on-campus student hostel fee and other local expenses. To enroll in this Summer Research Program, participants are required to pay the summer internship application fee, insurance, visa fee and a 1-credit tuition fee in advance (approximately HK\$3,300). Additionally, participants are responsible for applying for a visa (which may take 10-12 weeks) and covering their own transportation costs to and from Hong Kong.

Application Procedure: Submit online application via the link https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_bCV2XrHe2KriZUi

Application deadline: 24 March 2025 (Monday)

Announcement of results:

The review of applications will be conducted by the Division of Life Science. Successful applicants will be notified by the Division as soon as the application is closed. After receiving the Division's confirmation: **(For successful applicants only)** Submit online Visiting Interns application to the Undergraduate Recruitment and Admissions Office (<https://join.ust.hk/admissions/visiting/>).



2025 年生命科学暑期研究项目

暑期研究项目专为对香港科技大学（HKUST）生命科学部（LIFS）研究型研究生课程感兴趣的优秀三年级本科生设计。该项目为参与者提供了独特的机会，让他们能够沉浸在 HKUST 校园的研究生活中，并与本部的导师在互动环境中开展研究项目。暑期研究项目的学生可以自由选择参加生命科学部在 7 月 9-10 日举办的招生夏令营同多位教授进行面试的活动。

日期：2025 年 7 月 2 日 - 8 月 6 日

申请资格：主修生命科学、化学、生物技术、生物工程、计算生物学及相关专业在中国国内或海外就读的本科生，已完成三年学习（四年制本科课程），且 GPA 达到 4.0 分制中的 3.2 分（或 80%）或以上。

资助：将提供约 10,000 港元的补贴，用于支付校内学生宿舍费用及其他本地开支。

费用说明：参与者需提前支付暑期实习申请费、保险费、签证费及 1 学分学费（约 3,300 港元）。此外，参与者需自行申请签证（可能需要 10-12 周）并承担往返香港的交通费用。

申请流程：通过以下链接提交在线申请

https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_bCV2XrHe2KriZUi

申请截止日期：2025 年 3 月 24 日（星期一）

结果公布：

申请将由生命科学部进行审核。成功申请者将在申请截止后尽快收到本部的通知。

收到本部确认后：（仅限成功申请者）向本科招生办公室提交在线访问实习生申请 (<https://join.ust.hk/admissions/visiting/>)。)